
 

Αθήνα,  22 Μαΐου  2024 

 ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Αιφνιδιαστική αλλαγή του τρόπου τοποθέτησης ιατρών προς 
απόκτηση ιατρικής ειδικότητας». 

 

Ενώ ο Πρωθυπουργός ετοιμάζεται να παρουσιάσει το Εθνικό Σχέδιο για 
το Δημογραφικό, σύμφωνα με δημοσιεύματα στα ΜΜΕ, πάνω από 300 ιατροί 
καταγγέλλουν, ότι με φωτογραφική απόφαση ((Α1β/Γ.Π.οικ.25299, ΑΔΑ 
ΨΞ3Κ465ΦΥΟ-ΝΤΜ, 2/5/24), η οποία ευνοεί «λίγους και ευνοούμενους της 
κυβέρνησης», η κυβέρνηση αλλάζει τον τρόπο τοποθέτησης των ιατρών προς 
απόκτηση ιατρικής ειδικότητας και προσπαθεί να παρακάμψει τις λίστες 
αναμονής για αυτόν τον σκοπό και ότι με αυτόν τον τρόπο τους οδηγεί στη 
μετανάστευση.  

Η αιφνιδιαστική απόφαση έρχεται να αλλάξει το σύστημα τοποθέτησης που 
ισχύει από την ίδρυση του ΕΣΥ, το οποίο είναι αδιάβλητο και δεν έχει 
αμφισβητηθεί από κανέναν μέχρι σήμερα. 

Με τη συγκεκριμένη απόφαση δίνεται η δυνατότητα σε νέους ιατρούς να 
παρακάμψουν τη λίστα και να καταλαμβάνουν το 20% των διαθέσιμων θέσεων, 
με μοναδικά κριτήρια τον βαθμό πτυχίου και τον βαθμό στις «Εξετάσεις 
Επιλογής». 

Το μέτρο είναι άδικο, πρακτικά ανεφάρμοστο και δεν εγγυάται καμία 
αξιοκρατική διαλογή, παρατείνει, προς όφελος λίγων προνομιούχων, ακόμα 
περισσότερο την πολυετή αναμονή πολλών άλλων ιατρών και τους εξαναγκάζει 
σε φυγή στο εξωτερικό.  

Επειδή με τη συγκεκριμένη απόφαση τίθεται σε αμφισβήτηση το κριτήριο της 

αξιοκρατίας και το αδιάβλητο του τρόπου τοποθέτησης των ιατρών προς 

απόκτηση ειδικότητας. 

Επειδή η συγκεκριμένη αιφνιδιαστική απόφαση είναι άδικη για τους ιατρούς με 

πολυετή αναμονή που τώρα παρακάμπτονται από νέους συναδέλφους τους. 

Επειδή αν εφαρμοστεί η συγκεκριμένη απόφαση, θα αναγκάσει πολλούς  

ιατρούς που θα αδικηθούν, να μεταναστεύσουν στο εξωτερικό.  

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4849

Ημερομ. Κατάθεσης:

22/5/2024



1. Τι προτίθεται να κάνει για να διασφαλίσει την αξιοκρατία και το 
αδιάβλητο  του τρόπου τοποθέτησης των ιατρών προς απόκτηση 
ιατρικής ειδικότητας; 

2.Τι προτίθεται να πράξει για να προστατέψει τους ιατρούς με πολυετή 
αναμονή για τοποθέτηση προς απόκτηση ιατρικής ειδικότητας, που 
πλήττονται από αυτήν την απόφαση; 

3. Τι προτίθεται να πράξει για να αποτρέψει τη μετανάστευση ακόμα 
περισσότερων νέων Ελλήνων Επιστημόνων, στη συγκεκριμένη 
περίπτωση ιατρών, οι οποίοι είναι πολύτιμοι για τη Δημόσια Υγεία, για 
το Εθνικό Σύστημα Υγείας και για τη χώρα; 

 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 
 
 

Αποστολάκης Ευάγγελος 
 
 

Βέττα Καλλιόπη 
 
 

Γεροβασίλη Όλγα 
 
 

Γαβρήλος Γεώργιος 
 
 

Γιαννούλης Χρήστος 
 
 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 
 
 

Ηλιόπουλος Όθων 
 
 

Καλαματιανός Διονύσης 
 
 

Κασιμάτη Νίνα 
 
 

Μάλαμα Κυριακή 
 
 

Μαμουλάκης Χάρης 
 



Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 
 
 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 
 
 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 
 
 

Παπαηλιού Γεώργιος 
 
 

Πούλου Παναγιού 
 
 

Χρηστίδου Ραλλία 
 

 

 

 




